
 
Protokół Nr XVI/2011 

z odbytej sesji Rady Miejskiej  
w dniu 29 grudnia  2011r. o godz.12.00 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 
 
 
Ad.1. 
Sprawy regulaminowe: 
 
Ad.1.1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Robert Łukaszewicz otworzył XVI zwyczajną  sesję VI 
kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie. Po powitaniu Panów Burmistrzów, radnych,  
pracowników urzędu oraz przybyłych gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności, 
aktualnie w sesji udział bierze 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 radnych stanowi, quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał (lista 
obecności radnych i gości stanowi załącznik 1 i 2 do niniejszego protokołu). 
 
Ad.1.2. 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
Przewodniczący Rady   zwrócił się z pytaniem, czy są  inne propozycje do przedstawionego 
porządku obrad sesji-  innych propozycji nie zgłoszono. 
 
Ad.1.3. 
Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady przedstawił  porządek obrad jak w zawiadomieniu o sesji. 
 

Porządek obrad sesji, radni  przyjęli przez aklamację. 
 
Ad.1.4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej  sesji. 
 
„Za” przyj ęciem protokołu z poprzedniej  sesji  głosowało 14 radnych. 
 
O godz.12.05 na sesję przybył radny Józef Olesek. 
 
Ad.2. 
Wr ęczenie honorowych tytułów „Ambasador Rzepina 2011”. 
 
Burmistrz Skałuba powiedział, iż zakończenie roku jest to czas na podsumowanie i  
uhonorowanie za szczególne zasługi dla Gminy Rzepin osób, które swoim działaniem w 
szczególny sposób angażują się w promocję Gminy Rzepin. 
Ambasador Rzepina  jest przyznawany jako nagroda za wybitne  osiągnięcia w różnych 
dziedzinach życia. 
Praca tych osób i osiągnięcia przyczyniają się do  spełnienia swoich marzeń, ale  także do 
promocji i poprawy wizerunku Gminy Rzepin w Polsce , w Europie i w Świecie. 
W związku z powyższym za szczególne osiągnięcia w dziedzinie kultury przyznaje się Pani 
Krystynie Prządka „Ambasadora Roku 2011”. 
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Następnie Wiceburmistrz Skwarek przedstawił pokrótce charakterystykę  Pani Krystyny 
Prządki- artysta  plastyk , pedagog. Urodzona 1959r. w Żodoniu  k. Wolsztyna.   
Od 1991 roku na stałe mieszkająca z rodziną w Rzepinie.  Absolwentka Wyższej Szkoły Sztuki 
Stosowanej w Poznaniu, gdzie otrzymała dwa dyplomy z wyróżnieniem z malarstwa 
sztalugowego w pracowni prof. W. Dudkowiaka oraz malarstwa w architekturze w pracowni 
prof. A. Łubowskiego.  
Od 2010r. członek  Związku Polskich Artystów Plastyków. 
Uprawia malarstwo realistyczne (pejzaże, portrety, martwe natury, tematy sakralne),  
malarstwo abstrakcyjne (jedwab, szkło),  malarstwo w architekturze (fresk, sgraffito, 
polichromia).  
    Od kilku lat zajmuje się malarstwem na jedwabiu. Jej jedwabie przedstawiają  
monumentalne obrazy. Jest autorką dwóch cykli, a mianowicie: „Barwy lata drewnem 
inspirowane” oraz „Moje ogrody”. W sumie 45 0brazów. Tajniki sztuki malarstwa na 
jedwabiu zgłębiała w pracowni znakomitego profesora i artysty W.Sadleya. 
    W swojej twórczości skupia się na tym co pozytywne, co niesie dobrą energię, dzięki której 
chce docierać do prawdy i piękna wewnętrznego. Od  nowego roku komisarz ogólnopolskich 
i międzynarodowych plenerów malarskich. Jeden z takich plenerów jest zaplanowany w 
Rzepinie w miesiącu czerwcu.  
Działa na rzecz promocji regionu i naszego miasta zaznaczając na każdej wystawie, plenerze 
skąd przyjechała.  
 
Jej ulubione motto brzmi: 
TRWAJ  PIĘKNA  CHWILO 
 
Wystawy: 

• Zielona Góra 2006 /  Galeria Fabryka 

•  Stęszew  2006 /  Galeria MDK  

• Warszawa 2006 / Blue-City 

• Biała Podlaska 2007/ Galeria Podlaska 

•  FRANCJA- CHATEAUGIRON (szato-żirą) 2007/  Centrum sztuki 

• Rzepin  2009/  Galeria MDK 

• Szamotuły 2009/ Galeria- Zamek Górków 

• Gorzów Wlkp. 2010/ Galeria POD POCZTOWĄ TRĄBKĄ 

• Zielona Góra 2011 Galeria Fabryka 

• Zielona Góra 2011 IPG – ALERIA 

• Zielona Góra 2011 Galeria Pro-Art. 

• Puszczykowo 2011 Muzeum Arkadego Fiedlera  

• Zielona Góran 2011 BWA „Salon Jesienny”  
Wystawa stała  „Drogi Krzyżowej” w Kościele pw. Św. Katarzyny w Rzepinie  
 
Uczestniczka Plenerów Malarskich na szczeblu krajowym i międzynarodowym:  
 
 

• Jelenia Góra, 

• Podańsko, 

• Wolsztyn  
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• Rzepin  

• Chełmno  

• Łagów  

• Cieplice Zdrój 

Ambasador sztuki i Rzepina.  
 
Natomiast  za szczególne osiągnięcia w dziedzinie sportu przyznaje się Panu Łukaszowi 
Kozłowskiemu „ Ambasadora Roku 2011”. 
 
Wiceburmistrz Skwarek poinformował, że Pan Łukasz Kozłowski jest mieszkańcem Rzepina. 
Jest absolwentem Studium Farmaceutycznego w Zielonej Górze i Politechniki Poznańskiej. 
Swoją przygodę ze sportem rozpoczął jeszcze w szkole podstawowej od piłki ręcznej oraz 
lekkiej atletyki. Przez kilka lat trenował również piłkę nożną oraz karate. Od 2000r. związany 
ze sportami siłowymi, a od 2002r. regularnie startuje w zawodach wyciskania sztangi leżąc. 
Już w wieku 17 lat podczas swojego debiutu w Mistrzostwach Warszawy w Wyciskaniu 
Sztangi Leżąc zajął 3.Miejsce w klasyfikacji seniorów. W ciągu dotychczasowej kariery 
sportowej odniósł zarówno wiele sukcesów jak i porażek. Każde niepowodzenie pozwalało 
wyciągać wnioski, które procentowały sukcesami w przyszłości. Najbardziej pomyślny czas 
dla tego zawodnika rozpoczął się w połowie 2010 roku kiedy zajął 1. Miejsce w 
Mistrzostwach Polskich Siłaczy w Wyciskaniu Sztangi Leżąc w Międzylesiu. Na kolejny 
sukces nie trzeba było długo czekać. Na Mistrzostwach Europy federacji WUAP Łukasz 
Kozłowski wywalczył srebrny medal i wynikiem 225kg ustanowił nowy Rekord Polski. 
Sezon 2011 również rozpoczął od sukcesu zdobywając tytuł Mistrza Polski i poprawiając 
ustanowiony przez siebie Rekord Polski o 2,5kg. Jak się okazało start w Mistrzostwach Polski 
był dopiero próbą przed Mistrzostwami Europy rozgrywanymi w czerwcu br. w Rybniku. 
Tam Łukasz Kozłowski już w drugiej próbie wyciskając 230kg kolejny raz ustanowił 
najwyższy wynik kraju w swojej kategorii. Na tych samych zawodach wycisnął również 
ciężar 240kg jednak decyzją sędziów został on niezaliczony. Wakacje 2011 roku zawodnik z 
Rzepina spędził nie na odpoczynku lecz na przygotowaniu do najważniejszego w życiu startu 
– Mistrzostw Świata Federacji WPC rozgrywanych w Rydze. 15 tygodni wyrzeczeń i ciężkich 
treningów opłaciło się i przyniosło kolejny sukces. 15-go listopada br. Łukasz Kozłowski 
zdobywa dla Rzepina złoty medal i tym samym uzyskuje tytuł Mistrza Świata Federacji 
WPC. 
Wyróżnione osoby tytułem „Ambasador Rzepina 2011” złożyły serdeczne podziękowanie.  
 

Następnie Przewodniczący  Rady na prośbę Pana Burmistrza o godz. 12.15 ogłosił  przerwę w 
obradach. 
Po przerwie o godz. 12.35 wznowiono obrady- przystąpiono do realizacji kolejnych punktów 
porządku sesji. 
 
Ad.3. 
Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej dot. dokonanej analizy przez Urząd 
Skarbowy danych zawartych  w oświadczeniach majątkowych radnych. 
 
Przewodniczący Rady powiedział , że Naczelnik Urzędu Skarbowego w Słubicach przekazał 
informację nt. oświadczenia majątkowego radnego(informacja stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu).    
Nadmienił , iż pisemna informacja do wglądu  radnych znajduje się w biurze Rady. 
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Ad.4. 
Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 
 
Burmistrz Skałuba powiedział, że między sesjami  odbył spotkanie z Dyrektorem SP ZOZ w 
Słubicach – omówienie  sposobu funkcjonowania punktu rehabilitacji w Rzepinie. 
Spotkanie z projektantem modernizacji i rozbudowy hydroforni przy ul. Al. Wolności – 
ustalenia końcowe I etapu zakończenia projektu. 
Spotkanie z Dyrektorem Agencji Nieruchomości Rolnych w Ośnie Lub. –omówienie sposobu 
przejmowania terenów będących własnością Agencji. 
Spotkanie  organizacyjne Sztabu WOŚP. 
Spotkanie opłatkowe z Wojewodą Lubuskim w Gorzowie Wlkp. 
Spotkanie   w sprawie organizacji „Dni Puszczy Rzepińskiej”. 
Udział  w posiedzeniach komisji Rady Miejskiej  w sprawie projektu budżetu na 2012r.  
oraz  udział w Walnym Zgromadzeniu CZG-12  w Długoszynie.  
Przyjmowanie petentów. 
 
Przewodniczący Łukaszewicz zwrócił się z prośbą o przedstawienie szerszej informacji dot. 
gabinetu fizykoterapii w Rzepinie. 
 
Burmistrz Skałuba powiedział, że spotkanie odbyło się jeszcze z byłym Dyrektorem  
Marcinem Jabłońskim (obecnym Wojewodą Lubuskim), który przedstawił sytuację 
wynikającą z obwarowań jakie nakłada  NFZ. 
Nadmienił, iż część elementów została już zakupiona.  
Ponadto Gmina Rzepin  wykona przedzielenie pomieszczenia ścianką działową oraz remont  
podłogi. 
Oprócz tego wpłynęło pismo od obecnego Dyrektora  Pana  Zygmunta Baś o możliwości  
dokupienia pewnych elementów do rehabilitacji, które byłyby podstawą do złożenia wniosku 
do NFZ o podpisanie kontraktu. 
Wartość doposażenia wyniosła 8.864zł. 
Nadto jest wyasygnowana kwota 20.000zł. w budżecie Gminy Rzepin  na 2012r. na poprawę 
funkcjonowania gabinetu fizykoterapii.  
Burmistrz powiedział, iż rozważał  możliwość przeniesienia punktu rehabilitacji w inne 
miejsce (pomieszczenie w budynku LO po byłej kotłowni) , niemniej jednak  na dzień 
dzisiejszy nie ma takiej możliwości z uwagi  na warunki techniczne. 
Należy wszystko dokładnie sprawdzić, gdyż są obawy, czy w obiektach oświatowych, gdzie 
była przeprowadzona termomodernizacja będzie można  uruchomić taką działalność. 
Po za tym pomieszczenie to wymaga dużego remontu , a tym samym wysokich  nakładów 
finansowych. 
Na chwilę obecną są ustalenia, aby istniejący punkt rehabilitacji utrzymać w obiekcie byłego 
Ośrodka Zdrowia. 
Ponadto podkreślić należy, że jest to zadanie Starostwa Powiatowego, co  prawda służy  
mieszkańcom Gminy Rzepin, niemniej  należy brać pod uwagę przepisy prawa.   
Pani Skarbnik  dodaje, iż w dniu dzisiejszym dokonano zapłaty za doposażenie gabinetu 
fizykoterapii ze środków zaoszczędzonych z diet radnych  w wysokości 14.500zł.  
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Ad.5. 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
Ad.1.5. 
Zmiany Wieloletniej Prognozy Fin. Gm. Rzepin  na lata 2011-2025. 
 
Pani Skarbnik powiedziała, że są to kwoty zbiorcze -narastające od początku roku.  
Odzwierciedlają one podjęte uchwały przez Radę Miejską oraz podjęte  Zarządzenia 
Burmistrza Rzepina. 
Radny Dudzis zwrócił się z pytaniem  jakie dochody majątkowe rzeczywiste są na dzień 
dzisiejszy?, ponieważ jak wynika z WPF ze sprzedaży majątku  jest kwota 1.236,882zł. 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że są to założenia - kwota jaką gmina uzyskała ze sprzedaży 
wynosi ok.560 tys.zł. 
Radny Dudzis powiedział, że na 2012 rok  zaplanowano sprzedaż na kwotę 1.025 tys.zł. – 
pytał jaka będzie rzeczywista sprzedaż ? 
Burmistrz Skałuba odpowiedział, że  są to założenia do budżetu na 2012r. 
Natomiast podsumowanie całości sprzedaży mienia za 2011r. odbędzie się na początku 2012r. 
Nadmienił, iż w projekcie budżetu  założono sprzedaż pewnych działek inwestycyjnych , lecz 
pomimo złożonych wniosków , firmy nie przystąpiły do przetargu. 
Jeśli chodzi o działki pod budownictwo jednorodzinne – są  wyznaczone  przy ul. Kilińskiego 
i ul. Moniuszki w Rzepinie.  
Radny Dudzis powiedział, że biorąc pod uwagę 2011r. , który był jeszcze dobrym rokiem  
jeżeli chodzi o gospodarkę i sytuację materialną  przedsiębiorców jak również osób 
fizycznych, budżet   nie wykonano nawet w 50% założonego  planu. 
Natomiast  przyszły rok  zapowiada się gorzej ,  gospodarka  jakby  wyhamuje, a zakłada się , 
że gmina osiągnie ze sprzedaży mienia ponad 1 mln. zł.   -  zdaniem  radnego , są to  błędne 
założenia. 
Burmistrz Skałuba powiedział, że ustawa  o finansach publicznych mówi o tym, że na 
planowane inwestycje można tylko  przeznaczyć środki uzyskane ze sprzedaży mienia. 
Dlatego  taki wybieg jest zrobiony, niemniej jednak budżet  za 2011r. spiął się do końca i  
przy takich założeniach został spięty również  budżet  na 2012r. 
Burmistrz dodaje, że nie należy się  obawiać , że zabraknie środków na funkcjonowanie 
jakichkolwiek jednostek podległych gminie, czy to jednostek oświatowych , czy ZAMK. 
Oczywiście , środki są mniejsze niż np. w 2010r. ale zakładając taką sprzedaż budżet na 
2012r. został spięty.      
Radny Dudzis powiedział, że mimo wszystko miałby obawy ze względu na to, że w 2011r. 
zaciągnięto pożyczkę w kwocie 1 mln.zł. właśnie dlatego , żeby spiąć budżet. 
Po drugie Pan Burmistrz mając upoważnienie Rady również zaciągnął taki kredyt i to też 
chodziło o to, żeby spiąć budżet. 
Ponadto był taki moment, gdzie Pani Skarbnik powiedziała, że jeśli Gmina nie zaciągnie 
pożyczki w kwocie 1 mln. zł to pracownicy nie będą mieli pieniędzy na wypłatę- prosił więc 
o wyjaśnienie tej kwestii. 
Poza tym  jeżeli przygotowuje się budżet taki, żeby go spiąć (sprzedaż jest nierealna) to może 
dojść w przyszłym roku do takiej sytuacji, że zostanie przedłożony  Radzie projekt uchwały w 
sprawie zaciągnięcia  pożyczki w kwocie  1 mln.zł. bądź 1,5 mln.zł. , bo bez zaciągnięcia 
pożyczki   budżet nie będzie można również spiąć, a pracownicy nie będą mieli pieniędzy , 
albo Pani Skarbnik poda się do dymisji (taka sytuacja miała miejsce)- wobec tego radny 
Dudzis zastanawia się, o co w tym wszystkim chodzi. 
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W związku z powyższym głos  zabrał Burmistrz Skałuba mówiąc, że w założeniach budżetu 
na 2011r. była uchwała rady z 2010r., gdzie zakładano, zaciągnięcie pożyczki w kwocie  
1 mln. zł. na pokrycie  zobowiązań wynikających z realizacji inwestycji w 2010r. , a 
zakończonych w 2011r. 
Założenia te były znane radnym i prowizorium budżetowe na 2011 r. zostało przyjęte. 
Natomiast pożyczki , które były brane wynikały  z chwilowych zawirowań w dochodach  
gminy. 
Natomiast nikt nie potrafi ocenić w dalszej perspektywie jak to się przełoży na sprzedaż 
działek .Niemniej jednak mając na uwadze dwie  inwestycje , które są do zrealizowania jest 
taka konieczność, by sprzedaż ustawić na takim poziomie, która pozwoli zrealizować te 
inwestycje. 
Radny Dudzis  powiedział, że jeśli Pan Burmistrz jest pewien  2012roku – w związku  z tym 
pytał ,czy Pan Burmistrz mógłby zadeklarować, że   w  przyszłym roku Gmina nie będzie 
zaciągać żadnej pożyczki?. 
Burmistrz Skałuba odpowiedział, że każdy budżet zakłada możliwość zaciągnięcia pożyczki 
czasowej, gdyż pierwsze 3 miesiące danego roku  , są  miesiącami martwymi jeśli chodzi o 
przychody. 
Niemniej jednak w chwili obecnej burmistrz nie  planuje zaciągnięcia kredytu z uwagi na to, 
że wskaźnik indywidualny Gminy Rzepin   nie zezwala na zaciągnięcie kredytu. 
Dlatego Rada upoważnia  burmistrza do wzięcia „chwilowego” kredytu , który należy spłacić 
do końca 2012r., natomiast  nie zezwala na zaciągnięcie kredytu długoterminowego. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
„Za” podj ęciem uchwały głosowało 14 radnych , 1 radny się wstrzymał (radny 
J.Dudzis). 
 
Ad.5.2. 
Zmiany uchwały budżetowej. 
 
Pani Skarbnik powiedziała, że zmiany do uchwały budżetowej zostały szczegółowo 
omówione na komisjach, w związku z czym zwróciła się z prośbą o zadawanie ewentualnych 
dodatkowych pytań. 
 
Z pytaniem zwrócił się radny Dudzis -  jaki procent punktów świetlnych w związku z 
przeprowadzoną modernizacją oświetlenia ulicznego jest więcej w stosunku do wcześniejszej 
ilości? 
Pan Burmistrz odpowiedział, że projekt , który znajduje się  w urzędzie zakłada wymianę 
starych punktów i  budowę  nowych punktów świetlnych - są to poszczególne osiedla i tereny 
wiejskie. Aczkolwiek szczegółową informację może przedstawić  radnym  do czasu  
zakończenia sesji. 
Radny Dudzis wyraził zgodę. 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
„Za” podj ęciem uchwały głosowało 15 radnych - jednogłośnie. 
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Ad.5.3. 
Ustalenia wykazu wydatków  budżetu Gm. Rzepin, których niezrealizowane kwoty nie wygasają 
z upływem roku budżetowego 2011 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 
 
Pani Helena Dziemidowicz powiedziała, że  projekt ten dotyczy budowy sieci kanalizacyjnej oraz  
wodociągowej do wsi Gajec. 
W związku z tym , że  nie można było uzyskać pewnych zezwoleń, dlatego  jest propozycja ,żeby na 
środki , które nie zostały wykorzystane w tym roku, został  wydłużony termin  ich realizacji do 
31.05.2012r. 
Nadmieniła, iż środki  te będą zdeponowane na wydzielonym koncie i do  czasu ich realizacji będą 
one stanowiły dochód gminy. 
 
„Za” podj ęciem uchwały głosowało 15 radnych - jednogłośnie. 
 
5.4.Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2012-2025. 
 
Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr 773/2011 składu orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia  14.12.2011r. w sprawie wydania  opinii  o projekcie 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy  Finansowej Miasta i Gminy Rzepin na lata 2012-2025.  
 
Ponadto  zwrócił się z pytaniem  , czym się różni ww. uchwała od tej co,  była w ub. roku . 
Jak wszystkim wiadomo było szereg uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej do uchwały budżetowej , 
które  wskazywały zagrożenie dla  budżetu na 2014r.  
Pytał jakie zostały dokonane poprawki i w jakim  kierunku Pan Burmistrz i Pani Skarbnik idą, aby  
uzyskać właściwy współczynnik w 2014 r. 
 

Pani Skarbnik powiedziała, że  załącznik do ww. uchwały odzwierciedla fakt, że Gmina w 2014r. 
uzyska obowiązujący wskaźnik. 
 

Przewodniczący pytał nadal  , jakich  zmian dokonano w tegorocznym budżecie , że  wskaźnik który 
w ub. roku był niekorzystny  w tym  roku jest korzystny- co spowodowało , że  Gmina ma bezpieczną 
sytuację finansową na  2014r. jeśli chodzi o budżet. 
Pani Dziemidowicz powiedziała, że  jeśli chodzi o budżet- wiąże się on głównie z ograniczeniem  
wydatków bieżących. 
Przewodniczący pytał, gdzie te wydatki w takim razie zostały ograniczone- Pani Skarbnik 
odpowiedziała, że  będą to ogólne ograniczenia. 
 

Następnie radna Wodara  powiedziała, że  ww. uchwała zawiera paragraf 4 , który mówi, że 
upoważnia się Burmistrza Rzepina do zaciągania zobowiązań pieniężnych. 
Nadmieniła, że w 2011r.  dyskutowano  na  temat  zaciągnięcia kredytu „chwilowego”. 
Wobec tego w imieniu swoim i radnych prosiła, aby radni nie zostali postawieni przed faktem ,że  taki 
kredyt został zaciągnięty. 
Jeśli byłyby jakieś trudności , czy  problemy  - prosiła, aby  radnych o tym poinformować, że coś 
złego się  dzieje. 
Jednakże ma  nadzieję , że do takich sytuacji nie dojdzie i oby ich było jak najmniej. 
 

Więcej pytań i uwag  do ww. uchwały nie zgłoszono. 
 

„Za” podj ęciem uchwały głosowało 14 radnych , 1 radny się wstrzymał (radny 
J.Dudzis). 
 

Przewodniczący Rady o godz.13.25 ogłosił przerwę w obradach. 
Po przerwie o godz. 13.55 wznowiono obrady. 
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Ad.5.5. 
Uchwały budżetowej Gminy  Rzepin na rok 2012. 
Pani Helena Dziemidowicz powiedziała, że projekt uchwały był omawiany na poszczególnych 
komisjach. 
Zgodnie z wytycznymi RIO w Zielonej Górze  zostały dokonane poprawki  i w  materiałach, które 
radni otrzymali są one uwzględnione. 
Poprawki  dotyczyły zabezpieczenia w  projekcie budżetu kwoty z uzyskanych wpływów z tyt. 
podatku rolnego- jest to kwota 15.200zł. 
Należało także  zabezpieczyć dodatkowe środki- gdyż do końca  marca 2012r. gmina musi opracować 
projekt założeń  do planu  zaopatrzenia w ciepło,  energię elektryczną oraz paliwo gazowe dla Gminy 
Rzepin. 
Poza tym już wcześniej  została podjęta uchwała  w sprawie przydzielenia dotacji dla żłobka , w 
związku  z tym jest konieczność zabezpieczenia w budżecie  kwoty 7.000zł jako dotacja  celowa  dla 
podmiotów prowadzących  żłobki na terenie Gminy Rzepin. 
 

Następnie  Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa  Publicznego…  Pan Marek Radzik  powiedział, 
że komisja pozytywnie opiniuje projektu  budżetu Gminy Rzepin na 2012r.  
   
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Józef Olesek powiedział, że Komisja pozytywnie opiniuje 
projekt budżetu Gminy Rzepin na 2012r. 
 

Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej… Pan Dariusz Wąsowicz powiedział, że w opinii komisji,  
budżet  na 2012r. jest  budżetem realnym , a  do  ustalenia dochodów  budżetu  Gminy  
Rzepin założono w miarę realną politykę podatków i opłat. 
Ponadto do komisji nie wpłynęły  żadne wnioski z pozostałych komisji  Rady Miejskiej. 
Po wnikliwym przeanalizowaniu projekt budżetu Gminy Rzepin na 2012r. został pozytywnie 
zaopiniowany. 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa… Pan Andrzej Zator poinformował, iż komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt budżetu na 2012r. 
 

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Pani Agnieszka Wodara poinformowała, że komisja w dniu 
27.12.2011r. złożyła wniosek do projektu budżetu na 2012r., który nie przeszedł, wobec tego komisja 
pozytywnie opiniuje projekt budżetu  Gminy Rzepin na 2012r. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu … Pan Andrzej Pych poinformował, że w dniu 05.12.2011r. na 
wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji Rady Miejskiej dokonano analizy projektu budżetu na 
2012r.  
Ponadto Komisja Budżetu…  po wniesionych uwagach przez RIO w Zielonej Górze wnikliwie 
przeanalizowała przedłożony projekt budżetu na 2012r. Następne spotkanie komisja odbyła w dniu 
19.12.2011r. , na którym ponownie zajmowała się  analizą projektu budżetu na 2012r. 
oraz  po uzyskaniu  opinii poszczególnych komisji – Komisja Budżetu pozytywnie zaopiniowała 
projekt budżetu Gminy Rzepin na 2012r. 
 

Następnie Przewodniczący odczytał treść uchwały Nr 772/2011 składu orzekającego RIO w Zielonej 
Górze  z dnia  14.12.2011r.  w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Rzepina projekcie 
uchwały budżetowej  na rok 2012. 
Po czym odtworzył dyskusję nad projektem uchwały budżetowej Gminy Rzepin na 2012r. 
 

Głos zabrał radny Wąsowicz mówiąc, że budżet na 2012r.  jest budżetem skromnym, zmierzającym w 
takim kierunku , gdzie  zadłużenie gminy nadal jest  na bezpiecznym poziomie. 
W projekcie budżetu nie ma zbyt wielu inwestycji, niemniej jednak Gmina Rzepin nie powinna stać w 
miejscu, lecz rozwijać się. Dlatego  na 2012r. zostały złożone wnioski o pozyskanie środków unijnych 
na następujące zadania: 
- budowa  świetlicy  wiejskiej w Kowalowie, 
- budowa boiska do  piłki nożnej we wsi Radów. 
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Zdaniem radnego zrealizowane inwestycje , podniosą  standard życia kulturalnego mieszkańców obu 
wsi. 
Radny Wąsowicz zdaje sobie sprawę również z tego, że wiele wniosków złożonych przez  radnych  do 
projektu budżetu nie  zostało uwzględnionych z uwagi na ograniczone środki finansowe. 
Do nich należy  zaliczyć budowę świetlicy we wsi Starościn , czy dofinansowanie  do budowy drogi 
Powiatowej z Rzepina do Starościna, czy też dokończenie budowy dróg na osiedlach mieszkaniowych 
w Rzepinie. 
Radny uważa, że zarówno Pan Burmistrz jak i radni powinni dalej szukać oszczędności i podejmować 
coraz bardziej trudne decyzje. 
Jedną z takich trudnych decyzji jest  kwestia do zastanowienia się , czy w Radzie Miejskiej w 
Rzepinie  jest potrzebnych dwóch Wiceprzewodniczących Rady i czy w Radzie Miejskiej w Rzepinie 
jest potrzebnych  6-przewodniczących komisji?. 
Powiedział, że w gminach ościennych jest inaczej, lecz taka decyzja należy tylko i wyłącznie do 
samych radnych.  
 
Natomiast Radny Dudzis powiedział, że jeżeli radny Wąsowicz będzie szukać pieniędzy na rozwój 
Miasta  i  Gminy Rzepin w Radzie to daleko nie „zajedzie”, musi zagłębić się bardziej w tematykę 
gminy. 
Po drugie – nie zostały przyjęte żadne wnioski radnych do budżetu na 2012r. m.in. także radnego 
Dudzisa, w związku  z tym radny wstrzyma się od głosowania nad budżetem Gminy Rzepin na 212r.   
 
Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Robert Łukaszewicz mówiąc, że jeśli chodzi o budżet na 
2012r. opinie  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze oraz  poszczególnych komisji Rady 
Miejskiej są pozytywne. Natomiast  nie wiadomo, czy opinie indywidualnych radnych odnoszą się do 
tych opinii ogólnych. 
Główne  założenia Gminy Rzepin powinny iść w kierunku szukania miejsc pracy  i stworzenia 
możliwości do ich utworzenia,  jednakże w  budżecie takich działań finansowych niw ma.. 
Uważa, że należy się  również kierować problemami jakie zostały na poszczególnych komisjach 
uwzględnione m.in. oświata jest takim miejscem , gdzie pieniądze  są potrzebne , żeby  to mienie , 
które tam aktualnie jest użytkowane nie  podupadało bardziej. 
Nadmienił, że w  2011r. bardzo ważnym  problemem był  temat  remontu dachu na budynku LO, a nie 
został uwzględniony w budżecie- jest to duży wydatek, ale konieczny.  
Budowa drogi do Starościna.  
Doprowadzenie do  wsi Gajec kanalizacji i wody, żeby przy tej okazji uatrakcyjnić działki 
inwestycyjne położone  między Rzepinem, a Gajcem , ponieważ nikt nie zainwestuje  w teren , który  
jest nieprzygotowany, a na własną rękę żadna firma nie jest w stanie tego zrobić. 
Nadmienił, że w innych  gminach jest to dobrze dopracowane ,  gminy poświęcają  pieniądze 
budżetowe  na to , aby tworzyć miejsca pracy. 
Ponadto wsłuchując się w analizę przedstawioną przez Panią Ewę Sierant-Lipnicką odnośnie potrzeb 
mieszkańców Rzepina i zagrożeń jakie są przez nich obserwowane – na  pierwszym miejscu  jest 
bezrobocie  i  brak miejsc pracy. 
Ponad  70% respondentów opowiedziało że jest to najważniejsze dla nich.. 
W związku  z tym   Rada powinna  podjąć działania, by zabezpieczyć pracę mieszkańcom gminy. 
Natomiast ujęte w projekcie budżetu na 2012r. inwestycje ,są to głównie inwestycje  na potrzeby wsi. 
Uważa , że w obecnych czasach budowa Świetlicy Wiejskiej w Kowalowie jest niepotrzebna, 
należałoby to odłożyć na lata takie, kiedy będzie  gminę na to stać. 
Natomiast  teraz trzeba się skupić na rzeczach potrzebnych i wymagalnych, mianowicie  są problemy 
drogowe, mieszkaniowe , zdrowia dzieci , młodzieży , ludzi dorosłych i osób starszych, dlatego 
środki, które zostały skierowane na budowę świetlicy  należałoby przeznaczyć na te dziedziny życia. 
Potrzebny w gminie jest gabinet fizjoterapii  w  pełnym  zakresie usług. 
Należy szukać środków na taką inwestycję, która będzie inwestycją trafioną. 
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W związku  z czym należy  w jak najszybciej  znaleźć inne miejsce  i tam zainwestować pieniądze, 
żeby mieszkańcy mogli z tego korzystać. 
Powiedział, że padła propozycja pomieszczenia po byłej kotłowni obok  świetlicy dla osób 
niepełnosprawnych (budynek LO) – uważa , że jest to miejsce idealne. 
 
Zdaniem Przewodniczącego w takim kierunku należy zmierzać. 
Natomiast dochody majątkowe  w  2011r. były planowane na kwotę 1.660 zł. , lecz  nie zostały 
osiągnięte, bo na koniec  roku uzyskano kwotę 560 tys.zł – jest  to nie wiele. 
Poza tym działki , które zostały przeznaczone do sprzedaży znajdują się w miejscu mało atrakcyjnym i 
nie wiadomo , czy ktoś te działki kupi.  Dlatego należy  rozważyć, czy  faktycznie gmina osiągnie 
zakładaną kwotę 860.000zł. ze sprzedaży mienia w 2012r., a planowany dochód przeznaczyć na  
przygotowanie terenów  pod inwestycje oraz na przygotowanie  gabinetu  rehabilitacji na terenie 
Rzepina. 
 
Ponadto zwrócił się do radnych o zabieranie głosu w przedmiocie projektu budżetu na 2012r. 
 
Głos zabrał radny Przybył, który zgadza się z przedmówcą – jest za tym, żeby pozyskiwać 
inwestorów, jednak wiadomo jaka jest sytuacja. 
Wiadomo także, że kultura nigdy nie przynosi zysków , aczkolwiek należy dbać o dobro 
mieszkańców. 
Nadmienił, że Kowalów jest największą wioską w Gminie Rzepin i świetlicy wiejskiej nie ma. 
Uważa , że jest to ostatnia szansa pozyskania środków unijnych , by za niewielkie  pieniądze 
wybudować świetlicę wiejską w Kowalowie. 
Dotyczy to też budowy boiska w Radowie, jeśli  nie będzie to zrobione przy pomocy środków 
unijnych, to  nigdy tych inwestycji gmina sama nie  wykona. 
Radny Przybył uważa, że można bez wielkich inwestycji pewne kroki poczynić, żeby inwestorów 
pozyskać, chociażby odblokowanie miasta  Rzepina. 
Wszyscy dobrze wiedzą , że teren po byłym POM zostały sprzedany, lecz inwestor  zrezygnował z 
prowadzenia działalności, dlaczego ? ponieważ został zablokowany wjazd dla pojazdów wysoko 
tonażowych - inwestora nie ma. 
Poza tym nie ma gwarancji, że wybudowanie kanalizacji  bardzo drogiej do Gajca przyciągnie 
inwestorów, gdyż  z tego co mu wiadomo  pojawił się  inwestor , który miał inwestować  na strefie  w 
Gajcu i w ostatniej chwili  wycofał się. 
 
Radny Przybył uważa, że ta inwestycja na pewno będzie wykonana ponieważ, już radni dali sygnał dla 
burmistrza i wolną rękę do  tego, żeby działał w tym kierunku. 
Przygotowywany jest  projekt, pieniądze są przesuwane z 2011r. na 2012r. na wykonanie projektu, a 
po wykonaniu projektu  trzeba będzie działać nadal w tym kierunku, żeby ten teren uzbroić.   
Natomiast jeśli chodzi o kanalizację w Gajcu , radny uważa, że jest większa potrzeba wykonania  
kanalizacji w Kowalowie , ponieważ jest to większa wioska w związku z tym jest większa potrzeba. 
Jednak  jako mieszkaniec wsi,  uważa i popiera również inwestycję dot. budowy kanalizacji we  wsi 
Gajec.  
 
Jeśli chodzi o rehabilitację – oczywiście tak , lecz  ona także nie przyniesie dochodów dla gminy. 
 
Powiedział, że projekt budżetu na 2012r. przygotowany przez Burmistrza Rzepina jest budżetem 
bardzo dobrym, oszczędnym , aczkolwiek do końca nie wszystkich zadawalający, bo każdy chciałby 
coś wykonać. 
 
Radny Przybył także miał swoje pomysły, jednak ustąpił pod presją  ilości pieniędzy , które są do 
rozdysponowania. Budżet jest oszczędny i  radny będzie głosował „za” . 
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Następnie głos zabrał Sołtys Kowalowa Pan Janusz Kołodziński mówiąc, że swego czasu był Dom 
Kultury, lecz został sprzedany , a pieniądze poszły niewiadomo gdzie. 
W  chwili obecnej młodzież Kowalowa spędza wolny czas na przystankach. 
Dlatego lepiej było by, żeby młodzież wolny czas spędziła w świetlicy. 
Oprócz tego w obecnym  pomieszczeniu (bardzo małym)działa Koło Gospodyń Wiejskich, które 
reprezentuje Gminę Rzepin na różnego rodzaju spotkaniach, dlatego uważa , że  budowa świetlicy w 
Kowalowie jest  konieczna.  
Natomiast decyzja o rozbudowie „obecnej świetlicy” zapadła na zebraniu wiejskim. 
Sołtys uważa, że  budowa powinna ruszyć, ponieważ z budżetu sołectwa zostały wyłożone pieniądze 
na dokumentację, żeby jak najszybciej budowa świetlicy ruszyła.  
 
Radny Wąsowicz  dodaje, że jeżeli Rada odrzuci te dwie inwestycje to gmina starci 558.759 zł-są to 
pieniądze jakie  gmina  pozyska z UE. Natomiast  gmina na te dwie inwestycje  własnych środków  
wyłoży 266.000zł. 
Poza tym jest mieszkańcem Rzepina, jednak nie  bierze  tylko pod uwagę m. Rzepin uważa, że w  
Rzepinie w ostatnim czasie powstało bardzo dużo inwestycji. 
Nadmienił, że mieszka na Oś. Leśnym  i droga prowadząca do  jego domu nie jest jeszcze zrobiona, 
chociaż powinna być już dawno zrobiona.  
Jednak uważa, że na Osiedlu Leśnym w ostatnim czasie dużo dróg zostało wybudowanych. 
 
Natomiast Przewodniczący Łukaszewicz prosił, żeby radny Wąsowicz swoją opinię przekazał osobom 
które są chore, niepełnosprawne,  osobom  które muszą dojeżdżać do Słubic bądź do Sulęcina na 
zabiegi, które trwają parę minut , a koszt dojazdu jest wysoki. 
Poza tym   inwestowanie w  stary obiekt ,który nie będzie spełniał wymogów , wg opinii osób , które 
na tym się znają jest bezcelowe. 
Rada podjęła swego czasu  uchwałę, że część pieniędzy  z diet radnych przeznaczy na zakup sprzętu 
na wyposażenie  punktu rehabilitacyjnego. 
Jednakże  jeśli zostanie zakupiony nie będzie mógł być wykorzystany, ponieważ  najprawdopodobniej 
obecne pomieszczenie nie spełnia wymagań stawianych przez  Narodowy Fundusz Zdrowia i 
SANEPID, dlatego Przewodniczący Rady zwraca na to uwagę . 
Natomiast zależy mu także na tym, żeby na wsiach  powstawały Domy Kultury, żeby życie kulturalne 
na wsiach rozwijało się- nie jest temu przeciwny, aczkolwiek są ważniejsze sprawy, które należałoby   
podjąć pilnie  i tam te wydatki kierować. 
Jeśli jest mowa o Gajcu -  budowa wodociągu  i kanalizacji -oznacza to , że również o tych 
mieszkańcach  się pamięta, nie chodzi tylko o uzbrojenie samej strefy przemysłowej. 
Zdaniem Przewodniczącego należy  siły mierzyć na zamiary. 
Poza tym   nie wiadomo, czy pieniądze które gmina ma uzyskać ze sprzedaży mienia wpłyną. 
Ponadto zwrócił się z pytaniem do Pani Skarbnik – paragraf 3 pkt.2 – określa się łączną kwotę 
planowanych przychodów  budżetu w wysokości 558.759zł – pytał , co to są za pieniądze i skąd je 
gmina weźmie. 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że  jest to kwota związana z realizacją  dwóch zadań inwestycyjnych – 
świetlica w Kowalowie i boisko w Radowie , na te zadania gmina otrzyma  niskooprocentowaną 
pożyczkę 1,5%  z budżetu Państwa. 
Pytał nadal-  określa się łączną kwotę  planowanych rozchodów budżetu w  wysokości 1.064.902zł. – 
co się mieści w tej kwocie. 
Pani Skarbik wyjaśniła, że  jest to  spłata zobowiązań , które już zostały zaciągnięte. 
 

Następnie głos zabrał Burmistrz Skałuba , który ustosunkował się do  wypowiedzi radnych- proces  
inwestycyjny ze środków unijnych jest to proces  wieloletni, ponieważ dyskusja nad tymi dwiema 
inwestycjami toczy się kilka lat. 
Burmistrz zgadza się również z podniesieniem standardu funkcjonowania gabinetu fizykoterapii , 
aczkolwiek to zadanie nie jest zadaniem własnym gminy. Gmina Rzepin wspomaga jedynie Powiat. 
Dlatego główna inicjatywa i działania powinny być ze strony szpitala , który  będzie miał korzyści z 
tego tytułu. 
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Jeśli chodzi  o przydzielenie punktów leży to  w gestii ZOZ w Słubicach. 
Burmistrz powiedział, że jeśli tak radni podchodzą do sprawy , to można również przyjąć na siebie 
budowę drogi Rzepin -Starościn za  1mln.zł. 
Jeszcze raz powiedział, że gmina Rzepin w miarę możliwości pomaga dla  Starostwa. 
Przykładem jest budowa drogi ul.Nowotki,  nikt nie pomógł dla  gminy w  realizacji tego zadania. 
Burmistrz  zwracał się z prośbą o pomoc do Powiatu, do Województwa i innych instytucji , nikt nie 
dołożył nawet 1 grosza- budowa drogi kosztowała gminę ponad 300tys.zł.  
Poza  tym wszystkiego na raz nie da się zrobić. 
  
Przewodniczący R.Łukaszewicz powiedział, że nie było mowy o budowie świetlicy w Kowalowie 
przed planowanym  budżetem na 2012r. 
Była mowa o budowie świetlicy w Lubiechni Wielkiej i w Starościnie. 
Natomiast budowa tych świetlic zniknęła ,a pojawiła się budowa świetlicy w Kowalowie. 
Dużo  mówiono na komisjach o remoncie dachu na budynku LO i  przygotowaniu klas dla  6-latków, 
były to główne cele, które miały być ujęte w tym budżecie -tego nie ma , natomiast pojawiła się 
budowa świetlicy w Kowalowie. 
Przewodniczący uważa, że budżet powinien iść w tym kierunku  w jakim radni wcześniej  wyznaczyli 
tj. szukanie miejsc pracy, poprawa życia mieszkańców Rzepina i remont budynków  oświatowych. 
Dlatego pomimo  tego, że przychody i wydatki w projekcie budżetu na 2012r, są zachowane, to jednak 
Przewodniczący wstrzyma się od głosowania nad  podjęciem ww. uchwały. 
 

Więcej uwag i pytań nie zgłoszono. 
 
„Za” podj ęciem uchwały głosowało 11 radnych ( A.Pych,  M.Radzik,  J.Olesek,  D.Wąsowicz, 
A.Zator, T.Przybył, A.Wodara,  R.Konieczna,  Zb.Kotulski, J.Siejkowski,  J.Szulc) ,  
przy  4 głosach wstrzymujących się  ( J.Dudzis,  R.Łukaszewicz,  D.Utracki,  P.Jarosik). 
 

Ad.5.6. 
Zaopiniowania planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Mokradła Sułowskie” . 
 

Pan Mirosław Moskalski powiedział, że  rezerwat przyrody pn.”Mokradła Sułowskie” znajduje się  w 
Gminie Rzepin. Właściwym organem do  sporządzenia planu jest Regionalny Dyrektor Ochrony 
Środowiska, który wystąpił  z pismem  do Pana Przewodniczącego o podjęcie uchwały opiniującej 
sporządzenie planu dla tego rezerwatu przyrody. 
Radny Przybył powiedział, że projekt uchwały zawiera zapis” Wykonać zastawki na rowie 
odprowadzającym wodę z  pól od północy” – pytał, czy  wykonanie tych zastawek nie spowoduje 
podtopienia gruntów rolnych . 
 

Pan Mirosław Moskalski odpowiedział, że  jeżeli będzie zachodziła potrzeba  wykonana takiej 
zastawki to Dyrektor będzie musiał wystąpić o wydanie pozwolenia wodno prawnego na wykonanie  
takiego urządzenia , a tym samym  rozstrzygną to przepisy prawa wodnego. 
Więcej  pytań nie zgłoszono. 
 

„Za” podj ęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
  
Ad.5.7. 
Przeznaczenia do oddania w użytkowanie wieczyste  nieruchom. zabud. stanowiącej własność 
Gm. Rzepin. 
Pan Mirosław  Moskalski powiedział, że  projekt uchwały  zakłada zbycie działki nr  85 o 
pow. 900m2 -jest to działka położona w Lubiechni Wielkiej na której znajduje się sklep. 
Dotychczas nieruchomość była  w  zarządzie  GS „SCH” w Rzepinie. 
 

Radny Dudzis zwrócił się z pytaniem do  Sołtysa Lubiechni Wielkiej- czy jeśli Gmina  chciałaby 
sprzedać tę nieruchomość(sklep), czy byliby chętni  ? 
Pan Sołtys odpowiedział, że na pewno tak. Sklep  w Lubiechni W. jest potrzebny. 
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„Za” podj ęciem uchwały głosowało 12 radnych (R.Łukaszewicz,  A.Pych,  M.Radzik,  J.Olesek,  
D.Wąsowicz, A.Zator, T.Przybył, A.Wodara,  R.Konieczna,  Zb.Kotulski, J.Siejkowski,  J.Szulc), 
przy  3 głosach wstrzymujących się  ( J.Dudzis,   D.Utracki,  P.Jarosik). 
 
Ad.5.8. 
Zniesienia pomnika przyrody.  
 
Pan Mirosław  Moskalski  powiedział, że jest to  drzewo  TOPOLA rosnąca na  terenie szkoły. 
Ze względu na pogarszający się stan zdrowia  tego drzewa , a tym samym istniejące zagrożenie jakie 
stanowi dla przebywających tam osób jak również dla samego budynku szkoły przedkłada się projekt 
uchwały o zniesienie  pomnika przyrody. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
„Za” podj ęciem uchwały głosowało 15 radnych - jednogłośnie. 
    
Ad.5.9. 
Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
na 2012 r. w Gminie Rzepin . 
Pani Ewa Sierant-Lipnicka powiedziała, że  program taki musi być uchwalany corocznie . 
Na komisjach był szeroko omawiany, prosiła o  zadawanie ewentualnych dodatkowych pytań. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
„Za” podj ęciem uchwały głosowało 15 radnych - jednogłośnie. 
 
Ad.5.10. 
Przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie dla Gm. Rzepin na  lata 2012-2014. 
 
Pani Ewa Sierant-Lipnicka powiedziała, że  ustawa o przeciwdziałaniu przemocy  w rodzinie nakłada 
obowiązek opracowania  takiego programu. 
Na komisjach  również dyskutowano na ten temat , jeśli są dodatkowe pytania - prosiła o zadawanie.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
„Za” podj ęciem uchwały głosowało 15 radnych - jednogłośnie. 
 
Ad.5.11. 
Zmiany uchwały Nr XV/108/2011 RM z dn.25.11.2011r. w sprawie stawek opłaty targowej na 
terenie Gm. Rzepin. 
Pani Ewa Sierant-Lipnicka powiedziała, że  projekt uchwały przygotowano w związku z  rezygnacją 
Pani Zofii  Szczepanik z funkcji inkasenta poboru opłaty  targowej na  terenie Gminy Rzepin. 
W związku  z tym, że  nowa osoba złożyła wniosek dot. wykonywania tej czynności, jest konieczność 
podjęcia ww. uchwały 
Pytań nie zgłoszono. 
 
„Za” podj ęciem uchwały głosowało 15 radnych - jednogłośnie. 
 
  
Ad.5.12. 
Przyjęcia Wieloletniego Programu  Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem  Gm. Rzepin 
w latach  2012-2016. 
 
Pani  Krystyna Janicka poinformowała, że  program ten jest przygotowany na okres  5 lat, ponieważ 
nie może być  krótszy. 
Natomiast uchwała ta może być aktualizowana w okresach nie  dłuższych niż  2 lata. 
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Uchwała ma na celu określenie podstawowego kierunku działania gminy w zakresie gospodarowania 
zasobem  mieszkaniowym. 
Określa ona zasady polityki czynszowej , planowaną sprzedaż lokali mieszkalnych  znajdujących się 
w zasobach gminy jak również zakłada  plan remontów i modernizacji mieszkań  na kolejne 5 lat. 
 

W związku  z powyższym  Przewodniczący Rady podziękował  Przewodniczącemu Komisji 
Mieszkaniowej Panu D. Wąsowicz  oraz  radnym  za udział w pracach nad przygotowaniem ww. 
projektu uchwały. 
Podziękował również Panom Burmistrzom i pracownikom urzędu za zaangażowanie się w prace i 
pomoc w przygotowaniu  uchwały. 
  
Pytań nie zgłoszono. 
 
„Za” podj ęciem uchwały głosowało 15 radnych - jednogłośnie. 
 
5.13. 
Rozpatrzenia skargi na Burmistrza Rzepina. 
 
Pan Józef Olesek  poinformował, że Komisja Rewizyjna  odbyła spotkanie w sprawie rozstrzygnięcia  
skargi złożonej w dniu 03.10.2011r. na Burmistrza Rzepina przez Pana Mirosława Chudziaka.  
Po przeprowadzeniu konsultacji w tej kwestii komisja uznała, że skarga jest niezasadna, ponieważ 
transakcja  dotyczyła obrotu prywatnego. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
„Za” podj ęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny się wstrzymał (R. Łukaszewicz). 
 
Ad.6. 
Interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 
 
Głos zabrał radny Olesek , który apelował do władz Rzepina, Pana Boberskiego oraz radnych, 
aby w jakiś sposób przyczynili się do tego, żeby mieszkańcy Rzepina w ramach możliwości  
wykonywali indywidualnie malowanie elewacji budynków. 
Nadmienił, że takie apele stosują inne gminy w związku ze zbliżającą się  imprezą EURO 
2012 - Rzepin jest położony na trasie. 
Jaka będzie skuteczność tego w szczególności na Starym Mieście nie wiadomo, ale skąd inąd 
radny wie , że  niektórzy mieszkańcy przyczynili się częściowo do  wykonania malowania 
elewacji budynków na ul. Kościuszki i na ul. Woj. Polskiego. 
Nadmienił że Stare Miasto to głównie 3 – ulice Kościuszki, Woj. Polskiego Bohaterów 
Radzieckich.  
Dlatego prośba i apel  do władz Rzepina i Pana Boberskiego o „namawianie” ludzi do 
malowania i odnowy elewacji budynków. 
 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady Pan Jarosław Dudzis odczytał pismo , które wpłynęło 
od rolników  Gminy Rzepin dot. podjętej uchwały Rady Miejskiej w Rzepinie  
Nr XV/110/2011 z dnia 25.11.2011r. w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
przyjmowanej jako podstawa do naliczenia podatku rolnego na obszarze gm. Rzepin (pismo 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 
W związku  z czym Przewodniczący Rady prosił, aby pismo trafiło do  każdej komisji , a w 
szczególności, żeby Komisja Rolnictwa i Komisja Budżetu zajęła się kwestią przedstawioną 
w piśmie przez rolników. 
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Ponadto radny Jarosik zwrócił się z pytaniem do  Pana Burmistrza  jak wygląda sprawa 
budowy obwodnicy  do Gajca. 
 

Poruszył także kwestię wiaduktu na ul. Mickiewicza , o którym swego czasu wspominał 
radny Pych , czy  prowadzono rozmowy z przedstawicielami PKP- chodzi o jego poszerzenie 
– pytał jak sytuacja wygląda? 
 
Po trzecie – budowa drogi do Starościna. 
Nadmienił, że Powiat  wyrażał chęć  budowy tej drogi i został złożony wniosek przez Powiat. 
Z rozmów z władzami Powiatu i radnymi powiatowymi wynika, że chodziło  o kwotę 
100 tys. zł wkładu własnego gminy, żeby  ta droga wraz ze ścieżką rowerową mogła być 
inwestycją dokonaną. 
 
Ad.7. 
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje , wnioski, zapytania i sprawy różne. 
 
Burmistrz Skałuba powiedział, że jeżeli chodzi o nakłanianie właścicieli budynków do 
malowania elewacji- dobrze się składa ponieważ Pan Boberski jest  przed organizowaniem 
zebrań wszystkich wspólnot na terenie gm. Rzepin. 
Wobec tego  propozycja zostanie przedstawiona  w celu  partycypowania w kosztach tego 
zadania oczywiście z udziałem gminy Rzepin dot.  odtworzenia „ Starówki” w formie 
malowania elewacji. 
Jak to wypadnie - zostanie radnym kompleksowo przedstawione po odbyciu wszystkich  
zebrań. 
 
Jeżeli chodzi o budowę obwodnicy – jest aktualna , nikt nie wykreślił tego zadania z planów 
budżetowych Woj. Lubuskiego  - jest ujęta kwota 7 mln zł. 
Natomiast   burmistrz rozmawiał z Wojewodą  Panem Marcinem Jabłońskim w celu ustalenia 
spotkania i uzgodnienia spraw związanych z wylesieniem. 
Są dwie strony – jedna Województwo – druga Minister  Ochrony Środowiska. 
Nadmienił, że aby ułatwić ten temat wielokrotnie burmistrz podawał propozycję odstąpienia 
gruntu pod zalesienie, jednak jak strony się odniosą do propozycji , burmistrzowi trudno na tę 
chwilę powiedzieć. 
Jest to niebagatelna  kwota , bo 2 mln.zł.- dodaje. 
 
Jeśli chodzi o wiadukt na ul. Mickiewicza – pismo zostało wystosowane  do PKP w celu 
uwzględnienia poszerzenia wiaduktu  i  poprawy warunków bezpieczeństwa przy okazji 
przebudowy linii kolejowej Zielona Góra- Rzepin. 
Odpowiedzi  jeszcze nie ma. 
 
 Jeśli chodzi  o drogę do Starościna – kwota 100tys.zł była podana ustnie. 
Na wstępie  przedstawiciel Dróg Powiatowych przedłożył burmistrzowi porozumienie do 
podpisania , gdzie  była ujęta kwota ok.600tys.zł. 
Jest to dokument, który można odtworzyć  , poza tym można przeprowadzić konfrontację , że 
taka kwota padła  na budowę drogi do Starościna. 
Niemniej jednak burmistrz rozmawiał z Panem  Starostą, który stwierdził, że będą składać 
wniosek z ramienia programu pn.”Schetynówka” na 2012r. z realizacją w 2013r. 
uwzględniając budowę drogi łącznie ze ścieżką tj. z pełnym zakresem prac niezbędnych do 
uruchomienia tej drogi i poprawy  bezpieczeństwa. 
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Następnie radny Przybył, poparł wniosek radnego Wąsowicza odnośnie  przemyślenia sprawy 
zmniejszenia  ilości komisji Rady Miejskiej i zmniejszenia ilości Wiceprzewodniczących 
Rady celem usprawnienia działania Rady  oraz odciążenia urzędników,  ponieważ ciągłe 
spotykania i debatowanie nad tymi samymi tematami jest dość  uciążliwe. 
Argumentował to tym, że Komisja Oświaty i Komisja Budżetu – jest to praktycznie ten sam 
zespół ludzi. 
Radny Przybył zrobił rozeznanie jak wygląda sytuacja w gminach ościennych np. 
Gmina Słubice ma tylko 3-komisjie, dlatego pytał, czy jest taka potrzeba , aby w Gminie 
Rzepina była taka ilość komisji. 
Zdaniem radnego praca byłaby usprawniona i pieniądze byłyby zaoszczędzone, które  w 
większej kwocie zostałyby przekazane na zakup sprzętu do rehabilitacji. 
 

Wiceprzewodniczący Dudzis powiedział, że uwaga jest dobra, należy to przeanalizować i 
sprawdzić jak jest w ościennych gminach i ewentualnie przystąpić do realizacji w przyszłym 
roku. 
 

Radny Radzik zwrócił się po raz kolejny do Pana Burmistrza  z pytaniem  dot. ruchu 
samochodów ciężarowych na terenie Rzepina, podając przykład:  kierowca samochodu 
ciężarowego , który wiózł sprzęt  do Nadleśnictwa w dniu dzisiejszym odmówił wjazdu. Straż 
Leśna musiała po niego wyjechać , żeby  go pilotować, gdyż kierowca bał się  że zostanie 
ukarany mandatem  i straci punkty. 
Inny przypadek- kierowca musiał jechać przez Słubice , gdzie trzeba było nadłożyć w 
obydwie strony ok.50 km. 
Z tego co radnemu wiadomo Rzepin ma się rozwijać , mają powstawać miejsca pracy, a 
takie  miejsce pracy powstało po byłej bazie OTL w Rzepinie , gdzie  została otwrta 
działalność  - regeneracja klimatyzacji w samochodach ciężarowych , został zatrudniony 
pracownik z naszej gminy. 
Jednakże  dochodzą głosy , że właściciel zamierza zamknąć zakład z powodu utrudnień  z 
dojazdem samochodów do zakładu , bo wszystkie drogi są zamknięte , można tylko wjechać 
od strony Rzepina. 
W związku  z tym zwrócił się z prośbą do Pana Burmistrza , żeby pokazać na mapie 
elektronicznej, gdzie kiedyś były strefy przemysłowe łącznie z byłym POM, Centralą 
Nasienną. System dróg był do tego dostosowywany. 
Poza tym miała powstać baza przeładunkowa przy stacji PKP dla samochodów TIR, zostały 
wydane duże pieniądze.  
Natomiast  w każdej kadencji jakieś drogi są zamykane, dlatego  pytał, czy potencjalny 
inwestor odważy się zainwestować pieniądze w Rzepinie?. 
Jeśli chodzi o budowę stacji CPN  LOTOS  przy ul. Słubickiej w Rzepinie ówczesna Rada 
wyraziła zgodę dwukrotnie – raz na budowę CPN, a drugi raz na rozbudowę, a następnie 
zamyka się drogi pod wpływem osób protestujących. 
Zdaniem radnego Radzika nikt dzisiaj nie zainwestuje dużych pieniędzy po to , że w 
momencie kiedy otworzy zakład odetnie mu się  środki transportowe, dlatego należałoby 
pewne rzeczy rozważyć. 
Poza tym pytał, w jakim celu miałby być rozbudowany wiadukt na ul. Mickiewicza  , skoro 
tamtędy mogą przejeżdżać tylko samochody osobowe?. 
Skoro Gmina zamyka się dla ruchu samochodów ciężarowych to wystarczy ten wiadukt jaki 
jest. 
Zwrócił się do Pana Burmistrza , żeby w jakiś sposób w przyszłości radnym uświadomić w 
podejmowaniu decyzji, że w czasach , kiedy było dużo zakładów w Rzepinie , ciężkie 
samochody dojeżdżały do tych zakładów np. do OTL, Nadleśnictwa - była to strefa typowo 
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przemysłowa, a system dróg był do tego dostosowywany. 
 
Poza tym wszyscy właściciele domków jednorodzinnych świadomie budowali się w tym 
miejscu, bo to są prawie wszystkie domki nowe. 
Wszyscy świadomie się budowali, kiedy do POZH całą dobę samochody przyjeżdżały , były 
zwierzęta , które  w różny sposób się zachowywały. Była składnica drewna również w 
tamtym miejscu. 
Natomiast dzisiaj utrudnia się poruszania się samochodów ciężarowych w mieście. 
Obiekty stoją puste , za chwilę będzie następny pusty  i  nie znajdzie chętnego do 
wydzierżawienia. 
 
Burmistrz Skałuba powiedział, że została przyjęta taka organizacja ruchu , która rzeczywiście  
tłumi rozwój miasta. 
Nadmienił, że wpłynął kolejny wniosek dot. zmiany organizacji ruchu od strony Ośna Lub. 
o wyeliminowanie ruchu pow. 12 ton. 
Co prawa decyzja jeszcze nie została podjęta  w tym zakresie. 
Burmistrz zgadza się z tym , że  jest to komfort psychiczny dla mieszkańców  , ale niszczy 
przedsiębiorców. Dlatego należałoby się głęboko zastanowić nad obraniem kierunku. 
Burmistrz jest za tym , żeby spotkać się z radnymi w celu wypracowania w jakim kierunku 
należy iść. 
Ponieważ takie zmiany kosztują . Zmiana organizacji ruchu na ul.Nowotki kosztowała  
ok.5 tys. zł. plus pieniądze, które gmina przekazywała dla Policji i Straży Granicznej celem 
uregulowania  sytuacji na tej ulicy. 
Dlatego można by się  pokusić o zmianę i opracowanie jednej koncepcji , która obejmowała 
by wiele punktów, bo burmistrz nie ma wypracowanego jednoznacznie stanowiska jeśli 
chodzi o ul.Ośniańską. 
Była sugestia radnego Szulca nt. ul. H. Sawickiej -  zmiana zablokowałaby ruch, ale co dalej z 
przedsiębiorcami. 
Burmistrz powiedział, że jest to uciążliwe dla mieszkańców , przy tym stanie technicznym 
drogi jaką jest ul.Ośniańska wielokrotnie burmistrz spotykał się z zarzutem , żeby coś zrobić 
w tej kwestii.  
Zależy to w dużej mierze od Zarządu Dróg Woj., który planuje remont drogi od obwodnicy 
Ośna do Połęcka, a co dalej?. 
Natomiast , żeby nie było skarg na zły stan drogi Zarząd złożył do Urzędu Miejskiego w 
Rzepinie  projekt zmiany organizacji ruchu dla samochodów ciężarowych  pow.12 ton na 
trasie Rzepin-Ośno. 
Jest to sprawa skomplikowana powiedział burmistrz. 
Z jednej strony społeczeństwo , które ma  pracę, a z drugiej przemysł i ludzie , którzy chcą 
inwestować w tym mieście. 
Dlatego burmistrz wywołuje temat. 
Jednak  należy zastanowić się nad tym ,czy odblokować Rzepin?, ponieważ bez drugiej części 
obwodnicy, część od strony Poznania będzie zablokowana. 
Nadmienił, że jest porozumienie z Policją, że osoba jadąca do zakładu w Rzepinie  , nawet  
może być  eskortowana  nie dostanie mandatu. 
Rzeczywiście jest tak, że obcy kierowca widząc  taki znak boi się wjechać, a nawet nie wie do 
kogo zadzwonić –  jest to hamulec dla rozwoju miasta-dodaje. 
W związku   z czym poddaje temat pod dyskusję Komisji Bezpieczeństwa może nawet w 
poszerzonym składzie o wypracowanie jednej organizacji ruchu i zlecenie takiego 
opracowania (nie wiadomo jak się instytucje zachowają). 
Nadmienił, że temat ten był wielokrotnie poruszany. 
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Następnie radny Utracki – odniósł się do wiaduktu na ul Mickiewicza – powiedział, że chodzi 
o poszerzenie wiaduktu  celem zwiększenia bezpieczeństwa osobom tam poruszającym się, 
nie chodzi tu o przejazd TIRÓW. 
 
Po drugie – jeśli chodzi o pozyskiwanie środków unijnych - powiedział, że nie jest tak, że 
wszystkie środki i wszystkie możliwości pozyskiwania są takie , że rezygnując  z nich w 
danej chwili przepadają całkowicie. Tak jest przy wnioskach składanych do Urzędu 
Marszałkowskiego , czy do budżetu państwa. 
W przypadku Fundacji Zielonej Doliny Odry i Warty jest tak, że Gmina przystępując do tej 
fundacji  miała określoną pulę przydziału środków i część projektów m.in. Kowalów i Radów 
są z tego realizowane. Jednak zrezygnowano z budowy świetlicy w  Starościnie, ze względów 
finansowych. 
Ponadto jest informacja z Fundacji , że Gmina musi zadeklarować do stycznia , czy  pieniądze 
z których gmina zrezygnowała ,będzie w dalszej perspektywie wykorzystywać.   
Perspektywa jest taka, że nabór wniosków będzie w maju 2012r. przy realnych  szansach 
oceny i procedury , wychodzi na to, że inwestycja byłaby realizowana w 2013r. 
Dlatego należy zastanowić się, czy Gmina będzie wydolna finansowo jakikolwiek projekt 
pokryć  - koszt ok.400-500tys.zł.  
Natomiast jeśli Gmina Rzepin  nie skorzysta z tych środków, to  skorzystają z nich Gminy, 
które są w Fundacji - czyli 5 Gminy podzieli się po 100tys.zł. 
Jednakże należy zastanowić , się nad tym, czy znajdziemy taki wniosek , który będzie spełniał 
kryteria formalne i jaki jest kierunek Gminy , czy Gmina przyczyni się w jakimś stopniu do 
zwiększenia jakości wizerunku i poprawy życia mieszkańców. 
Chodzi o to, żeby nie brnąć w kolejne kredyty na budowę świetlicy , czy remizy. 
Uważa , że należałoby je przeznaczyć na budowę kanalizacji, czy modernizację stacji 
uzdatniania wody, czy też  oczyszczalnię w Kowalowie. 
Jak to wygląda ze strony formalnej do końca radny nie wie. 
Z drugiej zaś strony wie , że część tych środków jest niekwalifikowalna, oznacz to, że  będą 
problemy, bo środki są bardziej na sferę społeczną. 
 Prosił  , żeby  rozeznać się w sytuacji i skonsultować z radnymi , czy te pieniądze będą na 
coś przeznaczane , czy nie, bo Fundacja musi  mieć ostateczną odpowiedź. 
 

Burmistrz  Skałuba odpowiedział, że przy  tych założeniach  i planach finansowych do roku 
2025 bez  jednoznacznego określenia ilości  środków pozyskanych ze sprzedaży mienia nie 
może zadeklarować. 
Natomiast odrzucenie budowy świetlicy w Starościnie nie było spowodowane tym , że  
Gmina nie chce realizować zadania, lecz skalą tej inwestycji – 1.100 tys.zł. - udział Gminy to 
rząd ok.500-600 tys.zł. dlatego to zadanie zostało odrzucone. 
Burmistrz na dzień dzisiejszy tego zadania nie przyjmie , ponieważ jest to zbyt duża skala, 
przy tych założeniach Gmina nie da rady, chyba , że sprzedaż wzrośnie o 100%. 
Nadmienił, że jest światełko w tunelu jeśli chodzi o inwestorów. 
Pojawiło się dwóch niemieckich inwestorów , którzy są zainteresowani dużymi obszarami. 
Burmistrz  stwierdził, że po jakimś czasie , gdy autostrada ruszy tereny te znajdą nabywców,  
bo teren Rzepina jest bardzo dobrym terenem ,jako baza wypadowa w kierunku Berlina. 
Strefa ekonomiczna w Słubicach już ma brak terenów i w Kostrzynie także. 
Wobec tego muszą się uaktywniać strefy w woj. lubuskim. 
Jeszcze raz powiedział, że Starościn został odrzucony ze względu na skalę problemu. 
 Widać po budżecie , że  wskaźnik w 2014r. jest zagrożony , wobec czego kto zadeklaruje, by  
600tys.zł wyłożyć z budżetu gminy. 
Natomiast inwestycje związane z budową  boiska w Radowie i świetlicą w Kowalowie jest to 
inna proporcja skali. 
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Radny Utracki powiedział, że  chodziło mu o to, żeby nie przeznaczać z powrotem tych 
pieniędzy na budowę świetlicy w Starościnie tylko  spróbować znaleźć lukę , żeby pieniądze 
przeznaczyć  na projekty związane  z  priorytetami gminy. 
 
Następnie radny Szulc nawiązał do TIRÓW- powiedział, że  nie chodzi o zamknięcie miasta , 
ani ograniczenia transportu drogami , które są do tego wyznaczone. 
Mieszkańcy chcą, aby bezpieczeństwo było zachowane  i żeby TIRY przemieszczały się tylko 
tymi drogami, które są  wyznaczone – żeby nie jeździły bocznymi ulicami. 
Chodzi o to , żeby TIRY nie jechały tranzytem po bocznych drogach, tylko wyznaczonymi 
drogami – jest to główny cel mieszkańców ul. H. Sawickiej i ul. Kolejowej. 
 
Mecenas Ryszard Konieczny zabrał głos mówiąc, że w związku  z tym, że  dzień 29.12.2011r. 
jest ostatnim dniem wykonywania obsługi prawnej  dla Gminy Rzepin, w związku  z tym  
złożył podziękowanie za kilkuletnią współpracę , jednocześnie życząc wszystkim 
Szczęśliwego Nowego Roku . 
Przewodniczący Rady również podziękował Panu Koniecznemu. 
 
Radny Przybył  nawiązał do dróg popierając jednocześnie wniosek radnego Radzika i Pana 
Burmistrza, że należy powołać komisję i opracować mapę dróg, po których będą się poruszały 
pojazdy wysoko tonażowe , żeby nie odnosić wrażenia , że Rzepin jest miastem zamkniętym. 
 

Przewodniczący Łukaszewicz powiedział, że po to jest Rada , żeby  się zastanawiać nad 
swoimi działaniami, poza tym podejmując decyzje musi, wziąć również pod uwagę interes 
mieszkańców, żeby nie było tak, że interes mieszkańców zostanie pominięty podczas 
podejmowania uchwał. 
Należy  prowadzić konsultacje społeczne , jest to  wymagane przed wykonaniem 
jakichkolwiek inwestycji. 
Dlatego prosił, żeby jakiekolwiek decyzje dot. każdego mieszkańca Rzepina były 
konsultowane. 
Uważa , że takie sprawy powinny być przedyskutowane wcześniej, żeby potem nie było takiej 
sytuacji jaka jest dzisiaj- konflikt mieszkańcy, a samochody ciężarowe. 
W tej kwestii były prowadzone szersze dyskusje, odbyły się spotkania z radnymi,  
toczyła się walka mieszkańców o swoje prawa i decyzją Rady i Pana Burmistrza pewne kroki 
zostały podjęte – teraz jest tego efekt. Doszło do tego, gdyż wcześniejsze decyzje rady nie 
były konsultowane ze społeczeństwem. 
Są to  konsekwencje podjętych decyzji przez  radnych, dlatego nad każdym problemem 
należy się  zastanowić, a podejmując decyzje należy brać pod uwagę również problemy 
mieszkańców i ich interesy, po to jest Rada.  
 

Radny Dudzis odniósł się do otwarcia dróg- rozumie, że chodzi o otwarcie dróg dla TIRÓW, 
które będą inwestowały w Rzepinie. 
Ma nadzieję , że radnym nie chodzi o to, żeby TIRY jeździły sobie, gdzie tylko można 
np. ul. Nadtorową i Słubicką- radny nadmienił, że remont ul. Nadtorowej i Nowotki 
kosztował Gminę 350 tys. zł. Należy  pamiętać, że przy okazji wpuszczenia TIRÓW do  
miasta nie przybędzie miejsc pracy, tylko skorzysta Stacja Paliw (która co prawda 
odprowadza podatki do gminy) , natomiast kierowca najprawdopodobniej nie jest stąd i on nie 
płaci u nas podatków. 
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Powiedział, że odbyło się spotkanie nt. partycypacji w kosztach remontu drogi ul.Nadtorowej, 
w pierwszej wersji firmy wyraziły zgodę , że wspólnymi siłami droga  będzie 
wyremontowana. Jak przyszło  co do czego , to  przedstawiciele firm powiedzieli, że dlaczego 
oni mają robić , to do Gminy należy i 350 tys.zł gmina musiała wyłożyć. 
Natomiast jeśli chodzi o TIRY, które mają w mieście bazę to one wjeżdżają i wyjeżdżają i nie 
powinno być problemów, gdyż jest ich kilka, bądź kilkanaście. 
Powiedział, że teraz coraz więcej przejeżdża TIRÓW przez Kowalów i na pewno mieszkańcy 
przyjdą do gminy i być może okaże się , że  zajdzie potrzeba budowy obwodnicy Kowalowa. 
 
Następnie radny Radzik ustosunkował się do poszczególnych wypowiedzi- radny nie 
powiedział o wjeździe TIRÓW mówił o samochodach ciężarowych. Powiedział, że akurat w 
tej kwesti najmniej decyzji podejmowała obecna Rada. Radny Radzik jest którąś już kadencję 
radnym i historię  drogi ul.Nowotki pamięta. 
Nadmienił, że Komisja Bezpieczeństwa na pewno się tym zajmie , radny postara się zebrać 
historię tej drogi, gdyż miała ona różnych właścicieli. 
Swego czasu drogą tą był dowożony żwir do byłej Betoniarni i do byłego PBRol. w Rzepinie. 
Powiedział, że zanim zostaną podjęte jakiekolwiek decyzje  ,należy najpierw przeprowadzić 
konsultacje społeczne , wysłuchać jednej i drugiej strony , a następnie  podjąć taką decyzję, 
która zaspokoi wszystkich. 
 
Na zakończenie Przewodniczący Rady w imieniu swoim i radnych wszystkim obecnym, 
życzył wszystkiego najlepszego z okazji Nowego Roku,  dużo zdrowia i sukcesów. 
Natomiast radnym życzył podejmowania właściwych uchwał oraz  zadowolenia z pracy 
społecznej. 
  
Ad.8. 
   
Zamknięcie sesji. 
 
Wobec  zrealizowania  tematów obrad Przewodniczący Rady Robert Łukaszewicz o 
godz.15.30 zamknął  XVI sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 
 
 
Protokółowała: 
 
M.Szewczyńska                                                                  Przewodniczył:  
  
                                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                                         (-) Robert Łukaszewicz 


